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قیمت ساخت مسکن ملی در 
شهرهای جدید، همان متری 

۲.۷میلیون تومان است
مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید گفت: با درخواست 
متری  با  ملی  مسکن  ساخت  برای  سازان  انبوه  برخی 
۴.۲میلیون تومان مخالفت کردیم و صرفا قراردادهای متری 

۲.۷میلیون را امضاء می کنیم.
حبیب الله طاهرخانی درباره متروی شهر جدید پرند که قرار بود 
تا پایان امسال متصل شود ولی این اتفاق رخ نداد اظهار کرد: 
دستگاه مجری متروی شهر جدید پرند، شرکت عمران شهرهای 

جدید نیست و ساخت آن بر عهده شهرداری تهران است.

شهرداری تهران ساخت متروی پرند را پیش نمی برد

وی افزود: ما چارچوبی تعیین کرده بودیم که اگر شهرداری 
کار را به پیش ببرد، ما هم در شرکت عمران شهرهای جدید در 
پیشبرد این پروژه مشارکت کنیم ولی شهرداری این طرح را به 
پیش نبرده و متأسفانه در سال جاری هیچ پیشرفتی در پروژه 
متروی شهر جدید پرند ایجاد نشد. معاون وزیر راه و شهرسازی 

ادامه داد: البته کارگاه مجهز شده و پروژه فعال شده است.

متروی پردیس ۴ساله ساخته می شود

وی درباره متروی شهر جدید پردیس اظهار کرد: بهمن ماه 
امسال هیئت دولت با ساخت این پروژه و واگذاری آن به 
است.  کرده  موافقت  )ص(  الأنبیاء  خاتم  سازندگی  قرارگاه 
طاهرخانی با اشاره به ۴ ساله بودن قرارداد احداث این پروژه، 
درباره علت طولانی بودن روند ساخت متروی تهران-پردیس 
گفت: پروژه بسیار سنگینی است که ۵ کیلومتر تونل دو قلو 
دارد؛ ۲۰۰ متر از پروژه زیر زمین قرار دارد؛ در این مسیر ریلی، 
۷۵متر پل بر روی جاجرود احداث خواهد شد. وی در باره 
نحوه تأمین مالی پروژه متروی شهر جدید پردیس گفت: 
قرارداد امضا شده برای تأمین مالی، به صورت سه جانبه بوده 
و قرارگاه خاتم، شرکت عمران شهرهای جدید و دولت هر یک 

بخشی از هزینه ساخت متروی پردیس را تأمین می کنند.

۷ هزار واحد مسکن مهر پردیس تا آخر سال تکمیل می شود

مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید درباره مسکن مهر پردیس 
از تکمیل ۷هزار واحد تا پایان سال خبر داد و اظهارکرد: علی رغم 
اینکه عملیات اجرایی برخی واحدهای مسکن مهر پردیس سال 
گذشته آغاز شد، ولی با تلاش و جدیت مجموعه همکاران شهر 
جدید پردیس روند احداث و تکمیل پروژه های مسکن مهر شتاب 
خوبی گرفته و امیدواریم تا پایان دولت دوازدهم، همه پروژه های 

بدون مشکل و بدون معارض قضائی به اتمام برسد.

هزینه ساخت مسکن ملی در شهرهای جدید، همان متری 
۲.۷میلیون تومان

وی درباره هزینه احداث پروژه های طرح ملی مسکن تأکید 
کرد: رقم احداث طرح اقدام ملی مسکن را شورای مسکن 
کشور تصویب و ابلاغ کرده است که حداکثر متری ۲میلیون و 
۷۵۰هزار تومان است؛ برخی انبوه سازان داخلی پیشنهاد ساخت 
متری ۴میلیون و ۲۰۰هزارتومان را داده بودند که با موافقت 
مدیران عامل شرکت های عمران برخی از شهرهای جدید استان 
اصفهان روبه رو نشد ولی برخی انبوه سازان داخلی در استان 
اصفهان اعتراض کردند. طاهرخانی گفت: در حال حاضر هم 
رقم مذکور تغییر نکرده و در برخی دیگر از شهرهای جدید، در 
حال امضای قرارداد ساخت طرح ملی مسکن با رقم مصوب 
شورای مسکن هستیم حتی در شهرهای جدید استان اصفهان 
شامل شهر مجلسی و فولادشهر هم انبوه سازان محلی با رقم 
مصوب شورای مسکن به توافق رسیده ایم. ما موظف به حمایت 
از منابع مالی مردم هستیم. وی خاطرنشان کرد: مجبوریم در 
قراردادهای پیمانکاری طرح اقدام ملی مسکن، تعدیل قیمت را 
هم بگنجانیم و در صورتی که قیمت تمام شده پروژه، از متری 
۲میلیون و ۷۵۰هزارتومان بیشتر شود، متقاضی مکلف به تأمین 
مابه التفاوت خواهد بود؛ در غیر این صورت، پیمانکار پروژه را 
نیمه کاره رها می کند؛ اما برخی سازندگان می گویند ما برای 
شروع، متری ۴.۲میلیون تومان را قرارداد می بندیم و اگر بیشتر 

شد، از متقاضی دریافت می کنیم.

راه و مسکن

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید محمد دوخته چی زاده عظیمی  را گرامی می دارد

مدیرکل دفتر حفاظت و مدیریت زیست محیطی آب و خاک 
سازمان حفاظت محیط زیست ضمن اشاره به اینکه قانون 
آب باید محیط زیست را در اولویت خود قرار دهد، گفت: 
اگر آبخوان ها را از دست بدهیم باید فاتحه فلات مرکزی را 
بخوانیم. از این رو نیاز داریم که به این مسئله به صورت جدی 

در قانون آب پرداخته شود. 
به گزارش »دنیای هوادار«، پیش نویس قانون آب درحالی 
طی بهمن ماه امسال در مراسمی با حضور وزیر نیرو رونمایی 
شد که انتقاد محیط زیستی ها  را به دنبال داشت. شورای 
هماهنگی تشکل های محیط  زیست و منابع طبیعی کشور 
بیانیه ای ۱۰بندی خطاب به همه دست اندرکاران حوزه آب و 
ذی نفعان مدیریت منابع آب کشور منتشر و تاکید کرد که 
از تعجیل در تهیه و تدوین قانون آب پرهیز شود چرا که 
تدوین و تصویب قانونی با چنین ابعاد گسترده و اثرگذاری 
نباید یک طرفه و عجولانه باشد. وزارت نیرو نیز اعلام کرد که 
تا اواخر اسفند ماه تمامی گروه ها فرصت دارند که نظرات 
و پیشنهادهای خود را درخصوص پیش نویس قانون آب 

اعلام کنند.

مدیریت آب باید به صورت فرابخشی باشد

زیست  مدیریت  و  حفاظت  دفتر  مدیرکل  مریدی-  علی 
محیطی آب و خاک سازمان حفاظت محیط زیست ضمن 

اشاره به اینکه موضوع ساختار مدیریت آب در کشور موضوع 
مهمی است و بسیاری بر این باورند،  که دیگر وزارت نیرو 
نباید متولی بی قید و شرط آب در کشور باشد، اظهار کرد: از 
آنجایی که آب جنبه ای فرابخشی دارد مدیریت آن نیز باید 
به صورت فرابخشی باشد و تمام دستگاه های ذی ربط و حتی 
مردم در مدیریت و اجرای قانون آب نقش داشته باشند. وی 
در ادامه با بیان اینکه در قانون توزیع عادلانه آب، مدیریت 
آب کاملا با وزارت نیرو بود، تصریح کرد: درحال حاضر این 
رویکرد مورد پذیرش متخصصان و دستگاه ها نیست و این 
اعتقاد وجود دارد که جایگاه آب باید جایگاهی فرابخشی 
باشد. مدیرکل دفتر حفاظت و مدیریت زیست محیطی آب 
و خاک سازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: علاوه 
بر این تاکید ما بر این است که جایگاه محیط زیست و 
حق آبه های زیست محیطی باید در قانون آب پررنگ باشد. 
در حال  حاضر ما مشکلات زیادی در زمینه خشک شدن 
تالاب ها، طوفان های گرد و خاک، فرونشست زمین و... 
داریم که لازم است در قانون آب به این موضوعات پرداخته 
شود و راه حل هایی مشخص برای حل این مشکلات در نظر 

گرفته شود.

قانون آب باید چارچوب محکم و استواری برای جلوگیری 
از فرونشست زمین داشته باشد

مریدی با تاکید بر اینکه باید قانون آب چارچوب محکم 
داشته  زمین  فرونشست  از  جلوگیری  برای  استواری  و 
باشد، گفت: چندین سال پیش متخصصان درباره پدیده 
فرونشست تذکر می دادند و اعلام خطر می کردند اما اکنون 
بحران  یک  به  تبدیل  و  پیوسته  به واقعیت  این خطرها 
شده است. پس باید از وقوع فاجعه جلوگیری کرد چراکه 
درحال حاضر بسیاری از دشت های ما نشست کرده اند و به 
زیرساخت ها، ابنیه تاریخی و... آسیب وارد شده است. از 
سویی دیگر فرونشست زمین سبب خواهد شد که سفره های 

آب زیرزمینی را نیز از دست بدهیم. به گفته وی آبخوان ها 
نقشی حیاتی در بسیاری از مناطق کشور ما دارند. بسیاری 
از مناطق در ایران ازجمله فلات مرکزی کاملا وابسته به 
از دست  را  آبخوان ها  این  اگر  آب های زیرزمینی است و 
بدهیم، به تدریج با مهاجرت جمعیت مواجه می شویم و باید 
فاتحه فلات مرکزی را بخوانیم. از این رو نیاز داریم که به این 

مسئله به صورت جدی در قانون آب پرداخته شود. 

پرداخت حق آبه تالاب ها و نیاز آبی محیط زیست در اولویت 
قانون آب قرار گیرد

مدیرکل دفتر حفاظت و مدیریت زیست محیطی آب و 
خاک سازمان حفاظت محیط زیست در ادامه تصریح کرد: 
لازم است که در قانون آب، حق آبه تالاب ها و نیاز آبی 
محیط زیست در اولویت قرار گیرد و پس از پرداخت حق آبه 
محیط زیست و تایید سازمان حفاظت محیط زیست، برای 
مصارفی از جمله شرب، صنعت و کشاورزی برنامه ریزی 
شود. پافشاری ما بر این است که برای تصمیم گیری در 
حوزه آب، محیط زیست سهم خود را در ابتدا دریافت کند. 
متاسفانه طی سالیان گذشته محیط زیست در اولویت 
هیچ  گاهی  حتی  و  است  بوده  حق آبه  پرداخت  چندم 
آبی به عنوان حق آبه زیست محیطی پرداخت نشده است 
بنابراین این موضوع باید در قانون آب لحاظ شود.  مریدی 
با اشاره به اینکه اگر تالاب های ما در کشور خشک شوند، 
سفره های آب زیرزمینی نیز خشک خواهند شد، اظهار کرد: 
درنتیجه این ها با فرونشست زمین مواجه می شویم. اگر 
تالاب ها آب داشته باشند و بتوانند ارزش های اکولوژیک 
خود را حفظ کنند بسیاری از معضلات در حوزه محیط 
زیست ازجمله طوفان های گرد و خاک، فرونشست زمین 
- که اکنون نگرانی های بسیاری درخصوص این مورد در 
نقاط مختلف کشور و حتی جنوب تهران داریم - و... حل 

خواهد شد.

اگر آبخوان ها را از دست بدهیم باید فاتحه فلات مرکزی را بخوانیم
محیط زیست

روح الله وین از چهره های باسابقه و پیشکسوت ژیمناستیک 
از روند جاری این ورزش راضی نیست. مردی که  کشور 
بیش از نیم قرن در کنار این ورزش بوده و هنوز به آموزش 
آینده سازان مبادرت می کند اما از آینده بیمناک است؛ خصوصاً 
از اینکه ممکن است ژیمناستیک تهران رو به اضمحلال و 
نابودی برود. وی در این رابطه می گوید: اوضاع حاکم بر 
ژیمناستیک کشور راضی کننده نیست و  با اتفاقاتی که اخیراً 
افراد  بیم آن می رود آمدن  افتاده،  در ژیمناستیک تهران 

غیرمتخصص، باعث نابودی این ورزش در پایتخت شود.
هیأت  مسئولیت  متناوب  به طور  دهه  دو  به  نزدیک 
ژیمناستیک استان تهران را بر عهده داشته ام و در هر دوره 
ارتقاء دهم. دوره اخیر  را  که آمدم سعی کردم وضعیت 
هم چند سال طول کشید به کمک همکاران موقعیت این 
ورزش را بیش از پیش مستحکم کردیم به طوری که علی رغم 
ناهماهنگی و همراه نبودن فدراسیون همچنان پیشتاز بودیم.
وی ادامه داد: سال ۶۴ و زمان ریاست مرحوم دکتر سادات 
رضاعی در فدراسیون، سالن حیدرنیا را با وسایل خارجی 
ژیمناستیک تجهیز کردیم. این وسایل از آن زمان تا وقتی که 
مسئولیت داشتم نیازهای ما را بر طرف کرده بود به طوری که 

قهرمانان زیادی در این مکان پرورش یافتند و تهران همواره  با 
اختلاف از دیگر استان ها پیش بود اما متأسفانه از چندسال 
پیش که مدیریت فدراسیون تغییر پیدا کرد، کم لطفی ها 
نسبت به هیأت تهران شروع شد و کار به جایی رسید که 
مدام به مدیرکل وقت ورزش استان فشار وارد می شد تا بنده 
در هیأت نباشم اما گل محمدی توجهی به این درخواست ها 
نمی کرد تا اینکه یک سال قبل و پس از پایان دوره ریاست، از 
مسئولیت کنار کشیدم. از آن زمان تا به حال، علی رغم اینکه 
اداره کل فرد با تجربه ای را به عنوان سرپرست هیأت منصوب 
کرده بود اما مسئولین فدراسیون با تغییر مداوم لیست 
اعضای مجمع، اجازه برگزاری انتخابات را ندادند تا اینکه اخیراً 
و با تغییرات در رأس اداره کل ورزش و جوانان استان تهران 
باردیگر فشارها به این مجموعه شروع شد و بالاخره سرپرست 
جدید مورد نظر فدراسیون را در رأس هیأت قرار دادند تا یک 

گام دیگر به اهداف خود نزدیک شوند.
این چهرۀ با تجربه ژیمناستیک خاطرنشان کرد: طبق قانون و 
از آنجایی که بیش از ۶ماه از ثبت نام کاندیداها سپری شده 
لازم است ثبت نام مجدد صورت گیرد. من به عنوان کسی 
که بیش از ۵۰سال برای ژیمناستیک تهران زحمت کشیده ام، 
از اینکه بخواهند ژیمناستیک تهران نابود شود نگرانم. کاملًا 
از برخی موضع گیری ها و خط دادن های هدف دار که برای 
انجام می شود اطلاع دارم.  تخریب چهره های زحمتکش 
کسانی که در استان خود هیچ کاری برای ژیمناستیک 
انجام نداده و آنجا به کار گرفته نمی شدند الان برای تهران 
تصمیم گیری می کنند. صحبت از خرابی سالن حیدرنیا 
و مشکلات ناشی از آن به میان آورده می شود تا هیأت 
گذشته و سرپرست قبلی را مقصر قلمداد  کنند در حالی که 

خودشان کمترین زحمتی نه در استان خود و نه در کشور برای 
ژیمناستیک متحمل نشده اند.

وین خاطرنشان کرد: عده ای تمام تلاش خود را به کار گرفته اند 
تا نفرات مورد نظر آنها در هیأت های استانی به عنوان رئیس 
شناخته شوند و مدت ها در برابر چشم مسئولین ورزش به 
این بازی ادامه می دهند چون می خواهند دور بعدی هم 
رئیس فدراسیون باقی بمانند. اگر غیر از این است چرا باید به 
فاصله چند ماه مانده تا پایان دوره، این همه مته به خشخاش 
انتخابات هیأت ها بگذارند. مسئولین ورزش هم یا از اوضاع 

مطلع نیستند و یا خودشان را به ندیدن زده اند.
کرد:  تأکید  پایان  در  باسابقه  رئیس هیأت  و  این مربی 
ژیمناستیک استان تهران همواره از جایگاه ویژه ای در سطح 
کشور برخوردار بوده و این موفقیت ها درسایه همدلی و اتحاد 
مجموعه مربیان و زحمتکشان استان به دست آمده، اکنون 
کار به جایی رسیده که می خواهند افرادی که هیچ شناختی 
از ژیمناستیک استان تهران ندارند مصدر کار شوند. این 
اتفاقات خوشایند نیست و باعث بروز چند دستگی و تشتت 
در ژیمناستیک تهران خواهد شد، بنابراین امیدوارم مسئولین 
امر هرچه زودتر در برابر اقدامات غیرکارشناسی و نادرستی که 

انجام می گیرد موضع مناسب بگیرند.

»روح الله وین« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:  

می خواهند ژیمناستیک تهران را نابود کنند

دیالوگ

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »جعفر سوخته« جامعه

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

رئیس کمیته اطلاع رسانی ستاد انتخابات استان البرز 
با بیان اینکه بسترهای لازم برای ثبت نام غیرحضوری 
داوطلبان در استان البرز فراهم است، افزود: با توجه به 
شرایط کرونایی، داوطلبان انتخابات شوراهای اسلامی 

شهر استان ثبت نام اینترنتی را در اولویت قرار دهند.
محمدرضا جهانشاهلو با اعلام ایجاد بسترهای لازم برای 
ثبت نام غیر حضوری داوطلبان در استان، گفت: استفاده 
از نرم افزار موجود در پرتال وزارت کشور، مراجعه به دفاتر 
پیشخوان و مراجعه حضوری به فرمانداری ها روش های 

ثبت نام داوطلبان است.
وی از تمامی افرادی که می توانند در عرصه اجتماعی 
حضور یابند و برای خدمت به مردم بر اساس قانون از 

شرایط لازم برخوردار هستند برای ثبت نام در انتخابات 
شوراهای شهر و روستا دعوت کرد.

رئیس کمیته اطلاع رسانی ستاد انتخابات استان ضمن 
برای  تحصیل کرده  افراد  و  جوانان  نخبگان،  از  دعوت 
نام نویسی و حضور در انتخابات شوراهای اسلامی شهر 
و روستا اظهار کرد: شوراهای شهر و روستا در تسهیل و 
آبادانی استان تاثیر بسزایی دارد و افراد واجد شرایط باید 
به خاطر توسعه شهر و مدیریت شهری و روستایی خود 

در انتخابات حضور یابند.
کشور،  انتخابات  ستاد  اطلاعیه  براساس  افزود:  وی 
داوطلبان می توانند به چهار روش برای ثبت نام اقدام 
کنند، در این زمینه می توان از طریق اپلیکیشن موبایلی 

)بارگذاری شده در پورتال وزارت کشور( و دریافت کد 
رهگیری، ثبت نام از طریق نسخه دسکتاپ )کامپیوتر( 
و دریافت کد رهگیری، ثبت نام از طریق دفاتر پیشخوان 
دولت و دریافت کد رهگیری و ثبت نام از طریق مراجعه 

حضوری به فرمانداری شهرستان اقدام کرد.
ثبت نام  مزایای  از   یکی  اینکه  بیان  با  جهانشاهلو 
الکترونیک این است که امکان ثبت نام در تمام ساعات 
شبانه روز را دارد، افزود: از آنجایی که کرونا تداوم دارد 
و حفظ فاصله گذاری اجتماعی ضروری است، از همه 
افرادی که تمایل دارند در انتخابات شورای استان ثبت نام 
کنند،  دعوت می کنیم به صورت غیر حضوری ثبت نام 

کنند.

البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  کرونای  سخنگوی ستاد 
گفت: بنا شده ۲۵اسفندماه با برگزاری جلسه ستاد کرونا 
آخرین وضعیت استان ها از لحاظ رنگ بندی مشخص 
شود و محدودیت های احتمالی بر اساس این رنگ بندی 

در استان های مختلف اعمال شود.
مهرداد بابایی با اشاره به آخرین وضعیت کرونا در البرز 
اظهار کرد: طی روزهای گذشته شاهد افزایش تعداد 
بستری ها و مراجعه کنندگانی هستیم که برای بستری 

شدن به بیمارستان های استان مراجعه می کنند.

وی ادامه داد: در حال حاضر ۳۵۹نفر در بیمارستان های 
استان بستری هستند و طی ۲۴ساعت گذشته هم سه 
نفر بر اثر ابتلای قطعی به کرونا جان خود را از دست 

داده اند.
وی افزود: بنا شده ۲۵اسفندماه با برگزاری جلسه ستاد 
بندی  رنگ  لحاظ  از  استان ها  آخرین وضعیت  کرونا 
مشخص شود و محدودیت های احتمالی بر اساس این 

رنگ بندی در استان های مختلف اعمال شود.
وی ابراز کرد: تصمیماتی که قرار است در این جلسه 

اتخاذ شود، تا پایان تعطیلات نوروز اجرایی خواهد شد.
بابایی در خصوص آمادگی اورژانس برای چهارشنبه آخر 
سال هم گفت: نیروهای اورژانس در آماده باش هستند 
و در بیمارستان های استان به ویژه آنهایی که بخش 
سوختگی دارند نیز تمهیدات لازم برای خدمات رسانی به 

مصدومان احتمالی ایجاد شده است.
در چهارشنبه  نیز  آمبولانس  بابایی گفت: ۲۰دستگاه 
آخر سال در معابر و خیابان های پرتردد استان مستقر 

خواهند شد.

سرپرست فرمانداری طالقان در خصوص آخرین وضعیت 
مسیر هشتگرد-طالقان گفت: بنا به قولی که داده شده، 
قرار است این مسیر نهایتاً تا آخر اردیبهشت ۱۴۰۰ به 

بهره برداری برسد.
و  اخیر  بارش های  درباره  نسب  حسینی  سیدسجاد 
وضعیت راه های شهرستان طالقان، گفت: در حال حاضر 
مسیر دسترسی به ۱۵ روستا بسته شده و تلاش برای 

بازگشایی این راه ها ادامه دارد.
وسعت  بارش ها،  حجم  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
شهرستان و امکانات موجود، بازگشایی این راه ها احتمالًا 
تا امشب ادامه خواهد داشت. سرپرست فرمانداری طالقان 
خاطرنشان کرد: خوشبختانه تاکنون حادثه ناشی از سقوط 
بهمن و ... در شهرستان گزارش نشده و فقط مسدود شدن 

راه های روستایی را داشته ایم.

این مسئول در ادامه به وضعیت پروژه هشتگرد-طالقان 
هم اشاره و اعلام کرد: نگرانی هایی که در خصوص ایمنی 
مسیر هشتگرد-طالقان از نظر رانش وجود داشت رفع و 

ساخت دیواره دوباره انجام شده است.
وی خاطرنشان کرد: راه آماده شده و تونل هم در مرحله 
بعدی قرار دارد و طبق قولی که داده شد قرار است این 

مسیر در اردیبهشت ۱۴۰۰ به بهره برداری برسد.

ایجاد بسترهای ثبت نام غیرحضوری داوطلبان انتخابات شوراها

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی البرز:

احتمال اعمال محدودیت های جدید کرونایی

مسیر هشتگرد-طالقان اردیبهشت افتتاح می شود

»البرز« چه خبر؟

استاندار البرز بر ضرورت شرکت بانوان توانمند البرزی در 
انتخابات شوراهای شهر تأکید کرد.

عزیز الله شهبازی ظهرشنبه در جریان بازدید از روند ثبت 
در  شهر  اسلامی  شوراهای  در  داوطلبان عضویت  نام 
فرمانداری کرج اظهار کرد: از کسانیکه تلاش کردند، برای 
کسانیکه در سال ۱۴۰۰ در انتخابات شورای اسلامی شهر 

در استان البرز شرکت نمایند، قدردانی دارم.
وی با بیان اینکه امیدواریم با فعالیت رسانه ای خوب و 
تعامل تمام دستگاه ها افراد توانمند و جوانان استان برای 
این امر مهم شرکت داشته باشند، تصریح کرد: انتظار 
می رود مردم البرز برای انتخابات ۱۴۰۰ بهترین ها و فرد 

اصلح را انتخاب کنند.
استاندار البرز با اشاره به اینکه بیشترین جمعیت استان 
البرز و شورای ۱۳ نفره استان در شهرستان کرج واقع شده 
است، بیان کزد: از تمام فرمانداران، بخشداران، مدیران 
دستگاه های اجرایی، معاون سیاسی و امنیتی و رئیس 
انتخابات استان برای هم افزایی خوب و تمهیدات لازم 

در نظر گرفتند قدردانی دارم.
وی خاطر نشان کرد: تا به امروز ۲۸۱ نفر در انتخابات 
شورای شهر کرج ثبت نام کردند که اکثریت این افراد را 

آقایان تشکیل می دهند.

شهبازی با بیان اینکه بانوان توانمند جوان لایق در 
استان البرز فراوان هستند، گفت: انتظار می رود در این 
فرصت باقی مانده بانوان متخصص در این امر مهم 
شرکت داشته باشند، چرا که بانوان موفقی در دوران 
این  در  مجلس  و  شهر  شوراهای  گذشته  انتخابات 
مهم شرکت داشتند. وی اظهار کرد: بانوان متخصص 
اسباب پیشرفت، توسعه، آبادانی، نظم و پاکدست در 
این استان فراوان هستند. استاندار البرز با بیان اینکه 

مطبوعات و اصحاب رسانه در شرایط حساس انتخابات 
کشور که دشمنان ما را احاطه کردند وظیفه خطیری 
بر عهده دارند، بیان کرد: البته ۴۲ سال است که این 
امر از چشم دشمنان پوشیده نبوده و در این شرایط 
سخت کرونایی، تحریم های ظالمانه و برخی از سیاه 
نمایی ها و تاریک نمایی ها و بذر نا امیدی و یاس 
پراکنده می کنند باعث شد سخت های زیادی به مردم 

وارد شود.

»استاندار البرز« تأکید کرد؛

ضرورت شرکت بانوان توانمند البرزی در انتخابات شوراهای شهر

سفر به گیلان نوروز امسال
 ممنوع است

رئیس پلیس راه فرماندهی انتظامی گیلان با بیان اینکه تابع 
ستاد تصمیمات مقابله با کرونا برای اجرای طرح ها و برنامه 
هستیم، گفت: بر اساس مصوبه قبلی، سفر به استان گیلان 

ممنوع است.
سرهنگ جاور صفاری اظهار کرد: امسال پیش بینی کردیم 
که ۵۷ تیم با حدود ۳۰۰ نیرو  در اجرای طرح نوروزی در 
راههای استان در کنار دستگاههای مربوطه این بخش حضور 

داشته باشند.
وی با اشاره به اینکه پلیس در راههای ورودی به استان 
مستقر است، خاطرنشان کرد: بنا به قانون کسانی که به 
شهرهای نارنجی تردد کنند مشمول ۵۰۰هزارتومان جریمه 

می شوند.
 سرهنگ صفاری با بیان اینکه به طور معمول کسانی که می 
خواهند بدون مجوز وارد گیلان شوند با تذکر بازگردانده می 
شوند، از مردم خواست  بدلیل شرایط کرونایی از تردد به استان 

بپرهیزند .
رئیس پلیس راه فرماندهی انتظامی گیلان در ادامه از کاهش 
۱۴درصدی فوتی های سوانح رانندگی جاده ای استان طی یازده 
ماه گذشته نسبت به مدت مشابه سال ۹۸ خبر داد و گفت: 
امسال ۵۸ نفر از هموطنان مان کمتر از پارسال در راههای 

استان جان خود را بر اثر تصادفات رانندگی از دست دادند.
نوروزی  اجرای طرح  برای  پلیس  آمادگی  به  اشاره  با  وی 
بودن  ایمن  کنترل  یعنی  عمومی  ناوگان  سازی  آماده  از 
اتوبوس های مسافربری و مینی بوس ها خبر داد و گفت: 
در نوروز از ظرفیت های سامانه های هوشمند بیشترین بهره 

را خواهیم گرفت.

نامزد مکلف
انتخابات شروع شد و تكلیف 
و تكلیف بازی آغاز گردید و 
هنوز به جای باریكش نرسیده 
تخریب و دروغ و هتاكی و 
رزومه سازی و مدرك تقلبی 
و تفسیر به رأی كردن سخنان 
پدرسوخته  هزاران  و  بزرگان 
بازی دیگر با شروع این پروسه 
مدنی بورس بازار شد!! اما بزرگترین حسن انتخابات كه همه 
این ناهنجاری ها را میشوره میبره، نزدیك شدن آسمان به زمین 
و سخن گفتن خدا در این ایام به خصوص با بعضی آدمهاست 

!! البته بعضی آدمها!! 
ای كاش هر روز انتخابات بود و ما به هم ولایتی های همه 
پیامبران حتی پنج نفر اولوالعزم كه در سرزمینی بین دریای سرخ 
تا مرزشام و دریای فارس با خدا آ ن هم غیرمستقیم حرف زده 
اند »پُوز« بدهیم كه اگر در سرزمین شما خدا چندبار نصفه و 
نیمه آن هم با واسطۀ جبرییل با زمین صحبت كرد در ایران ما 
ضمن اینكه خدا با بعضی هر روز صبح كله پاچه با آبغوره فراوان 
میزند با خیلی ها پروردگاریِكتا  قبلا هرسال و حالا كه انتخابات 
تجمیع شده هردو سال یكبار مذاكره و آن ها را مكلف به نامزدی 
در انتخابات می كند و این بندگان مخلص خاص ویژه خدا نه 
برای كسب كرسی رئیس جمهوری و مجلسین و شورا و رسیدن 
به منفعت های متعاقب آن بلكه فقط و فقط برای تكلیفی كه از 
حضرت حق به آن ها می شود ناچار به نامزدی كسب این میزهای 

پرمسئولیت و بدون منفعت می شوند.
اجركم الله، ایدكم الله و دنباله اش!! ولی یك سؤال؟ چرا به 
حضرات هیچوقت تكلیف نمی شود مثل نوح نبی نجاری كنند 
و كشتی بسازند یا مانند یوسف پیامبر تن به تقدیر زندان دهند 
به خواست حق چون موسی كلیم الله ٤٠روز آواره بیابان شوند. 
ولی ظاهراً خدایی كه به این ها تكلیف می كند با خدای دیگران 
تفاوت دارد؛ خدای این ها شاید در »باستی هیلز« یا لندن یا 

شیطان درونشان باشد.

تلنگر

کوتاه از استان ها

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »ابوالقاسم حالت« 
- شاعر، مترجم و طنزپرداز فقید - را گرامی می دارد

دانش  اکنون صاحب  ایران  مپنا گفت:  گروه صنعتی  مدیرعامل 
از توربین های گازی کلاس جدید در  طراحی و ساخت تنوعی 

مقیاس جهانی شده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »عباس علی آبادی« روز 
گذشته در مراسم امضای قرارداد نصب و راه اندازی توربین گاز با 
شرکت مادر تخصصی تولید نیروی برق حرارتی ایران در محل این 
شرکت افزود: توربین گازی یکی از افتخارآمیزترین ساخته دست 

بشر است که بیشترین خدمت را هم اینک به انسان می کند.
وی کاربرد توربین گازی را در هواپیماها، کشتی ها و تولید برق 
عنوان کرد و خاطر نشان ساخت: اکنون با افتخار اعلام می کنیم 
که کشورمان هم در این زمینه)توربین گازی( صاحب فناوری شده 

است.
مدیرعامل مپنا افزود: ایران اکنون صاحب دانش برای طراحی تنوعی 
از توربین های گازی است و هر نیازی در کشور در این زمینه باشد 

قادر به تامین است.
علی آبادی گفت: این توربین ویژهMGT-۷۵ متناسب با شبکه برق 
کشورمان طراحی شده که برای توسعه و ارتقای این شبکه در آینده 

مناسب است.
مدیرعامل گروه صنعتی مپنا خاطرنشان ساخت: این توربین کاربرد 
یک شبه ندارد بلکه طراحی شده تا نیازهای آینده شبکه برق کشور 

را برآورده سازد.
وی افزود: این توربین قادر است راندمان نیروگاه های کشور را به 

۶۰ درصد ارتقا دهد.
علی آبادی ادامه داد: توربین از نظر اندازه به گونه ای طراحی شده 

تا شبکه برق کشورمان را هنگام استفاده دستخوش نوسان نکند.
به گفته مدیرعامل گروه مپنا این توربین ضمن ارتقای راندمان 

نیروگاهی کم ترین نوسان را به شبکه برق تحمیل خواهد کرد.
وی با اشاره به مشخصات فنی این توربین گفت :علاوه بر ۲۲۰ 
و  دارد  راندمان  افزایش  نیز  درصد   ۶۰ حدود  مقیاس  مگاوات 

مهم ترین ویژگی آن قابلیت مصرف هیدروژن است.
علی آبادی ادامه داد: با توجه به اینکه این توربین در شهر تهران 
نصب می شود و حساسیت زیست محیطی در تهران زیاد است این 
توربین امکان این را دارد هیدروژن بسوزاند و خروجی محصولات 
احتراق آن گازهای گلخانه ای نباشد و بخار آب تولید کند که این 

مساله می تواند تاثیر مثبتی در محیط زیست شهر داشته باشد.
مدیرعامل مپنا افزود: این محصول داخلی بوده و با توجه به اینکه 
گردش مالی آن داخلی است به طورقطع ارزان تر از مدل خارجی 

است و برای کشور ارزآوری نیز در پی خواهد داشت.
وی افزود: به زودی این توربین را در بازار جهانی عرضه خواهیم کرد 

و بی شک استقبال خوبی از آن می شود.

مدیرعامل مپنا با بیان اینکه ما امروز یکی از صادر کنندگان توربین 
به دنیا هستیم و از این محل ارزآوری داریم گفت: این اولین نمونه 
ای است که قرارداد آن امضاء شده و مطمئن هستیم تا مقیاس 

ملی در بسیاری از صنایع از آن استفاده می شود.
وی در باره اینکه آیا توربین MGT-۷۵ امکان استفاده در پروژه های 
کشورهای عراق و سوریه را دارد توضیح داد: در حال حاضر در عراق 
از توربین MGT-۷۰ استفاده می شود و وضعیت سوخت در عراق 
اقتضاء می کند که از توربین که پایداری ایجاد می کند استفاده 
کنیم. تاکنون نیز رکورد خوبی را برجا گذاشته اند اما از توربین 

MGT-۷۵ بعد از این در دیگر نقاط دنیا استفاده خواهید کرد.
علی آبادی درباره مصرف آب این توربین گفت: یکی از ویژگی های 
نیروگاه جدید نسبت به نیروگاه های قدیم مصرف بسیار کم آب 
است که به گونه ای که مصرف آب این نیروگاه به یک دهم کاهش 

می یابد و قصد داریم این عدد را بیش از این نیز کاهش دهیم.
وی درباره نیروگاه های هیدروژن سوخت گفت: آنچه که مسلم است 
نه تنها ما بلکه دنیا در استفاده از انرژی های تجدیدپذیر گام برداشته 
اما مکان تولید و محل مصرف آنها یکی نیست بنابراین نیاز به یک 
واسطه دارند که این انرژی را منتقل و از آن استفاده شود. روش 
های شیمیایی مثل باطری ها مقرون به صرفه نیست بنابراین دنیا 

به این سمت حرکت کرده که از هیدروژن استفاده کند.

اینکه در سال ۹۹  بر  با تأکید  ایران  انتقال گاز  مدیرعامل شرکت 
هیچ توقف و حبس گازی به ویژه در زمستان رخ نداد، گفت: اکنون 
روزانه ۸۵۰ میلیون مترمکعب گاز طبیعی به مبادی مصرف منتقل 

می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از شرکت ملی گاز ایران، مهدی 
جمشیدی دانا، در آیین معارفه سرپرست جدید منطقه ۷ عملیات 
انتقال گاز و بازدید از این منطقه با اشاره به افزایش تولید روزانه ۶۰ 
میلیون مترمکعب گاز طبیعی در کشور اظهار کرد: تأسیسات تقویت 

فشار گاز در فصل زمستان با همه توان و با به کارگیری توربین های 
یدک در عملیاتی بودند که خوشبختانه این خطرپذیری عبور موفق 

از فصل سرد سال را به همراه داشته است.
وی با اشاره به انتقال روزانه ۸۵۰ میلیون مترمکعب گاز به مبادی 
مصرف، افزود: در مناطق سردسیر کشور مانند منطقه ۷ عملیات 
انتقال گاز، همچنین در مناطق گرمسیر، با توجه به شرایط ویژه 
تلاشی  با  ده گانه  مناطق  در  ما  همکاران  کرونا،  ویروس  شیوع 

مضاعف در خدمت رسانی به مردم کشور کوشا بودند.
مدیرعامل شرکت انتقال گاز ایران در بخش دیگری از سخنان خود، 
به نقش مهم و راهبردی منطقه ۷ عملیات در انتقال مستمر و ایمن 
گاز طبیعی به استان های سردسیر غرب کشور اشاره و تصریح کرد: 
این منطقه افراد توانمند، مستعد و تلاشگر با جوشش درونی دارد 

که به نحو مطلوبی در حال فعالیت هستند.
جمشیدی دانا در پایان با قدردانی از تلاش ها و خدمات امین عبادی 
معرفی  با  عملیاتی،  منطقه  این  در  مسئولیت  تصدی  دوران  در 
مهدی زارع به عنوان سرپرست منطقه ۷ عملیات انتقال گاز از وی 
به عنوان فردی متخصص و باتجربه یاد کرد و گفت: امیدواریم با 
همت، همکاری، همدلی و انسجام بیش از پیش کارکنان منطقه ۷ 
عملیات انتقال گاز جایگاه ویژه این منطقه در سطح شرکت انتقال 

گاز ایران بیش از پیش ارتقا یابد.

نفت و انرژی

»ایران« در جایگاه برترین طراحان و سازنده های توربین گازی

در سال 99؛

هیچ توقف و حبس گازی در کشور نداشتیم

عمرانی  امور  هماهنگی  و  ریزی  برنامه  معاون 
فرمانداری فردیس گفت: عملکرد اتاق اصناف و 
اداره صمت شهرستان در حوزه  نظارت و کنترل 
قیمت ها و برنامه ریزی برای تنظیم بازار، بسیار 
ضعیف و در حد و اندازه  شهرستان ۶۰۰هزار نفری 

فردیس نیست.
برنامه ریزی و هماهنگی  بهزاد پرویزی- معاون 
امور عمرانی فرمانداری فردیس در حاشیه نشست 
ستاد تنظیم بازار این شهرستان، ضمن گلایه از 
عملکرد ضعیف اتاق اصناف و اداره صنعت، معدن 
و تجارت شهرستان فردیس، اظهار کرد: با توجه به 
وجود بیش از ۲۲هزار واحدصنفی و اهمیت نظارت 
و مدیریت این واحدها به ویژه در ایام پایانی سال، 
قبول  قابل  اصناف  اتاق  و  صمت  اداره  عملکرد 
نبوده وبه همین دلیل نشست کمیسیون نظارت 
شهرستان، بدون حضور اداره صمت و اتاق اصناف 

برگزار شد.
کافی  نیروی  و  سازمانی  چارت  وجود  عدم  وی 
در اداره صمت شهرستان فردیس را از دلایل عدم 
اصناف  بر  نظارتی  حوزه  در  آن  لازم  توانمندی 
دانست و افزود: متأسفانه پس از گذشت سال ها 
از شهرستان شدن فردیس، اداره صمت هنوز به 
صورت نمایندگی اداره می شود و علاوه بر نداشتن 
چارت سازمانی در این اداره ، برخی تصمیمات از 
جمله کمیسیون نظارت هنوز باید به تایید استان 
برسد که این امر شهرستان را در برخی حوزه ها از 
جمله ساماندهی اتحادیه ها، با چالش جدی مواجه 

کرده است.
از  دیگری  بخش  در  فردیس  فرماندار  معاون 
سخنانش در خصوص توزیع میوه تنظیم بازاری 

گفت: تأمین سهمیه میوه با قیمت تنظیم بازار از 
ستاد تنظیم بازار استان در حال پیگیری است و در 
اسرع وقت با تأمین میزان سهمیه، طی یکی دو 

روز آینده توزیع آن آغاز خواهد شد.
وی افزود: با توجه به شرایط کرونایی واحتمال 
ازدحام، ۲۳جایگاه موقت توزیع میوه با نرخ دولتی 
در نقاط مختلف شهرستان فردیس و در فضای باز 
جانمایی و عاملان توزیع آن نیز مشخص شده اند 
که به محض جذب سهمیه و اعلام قیمت، نسبت 
به توزیع میوه شب عید از طریق این جایگاه های 

موقت اقدام می شود.
پرویزی با اشاره به کمبود روغن خوراکی در استان 
و به تبع آن شهرستان فردیس، افزود: پیگیری برای 
تأمین روغن مورد مصرف خانوار از استان ادامه 
دارد اما در اسفندماه هنوز موفق به تأمین و توزیع 
روغن خانوار نشده ایم. اما روغن صنف ویژه قنادان، 
رستوران ها، تالارها و... به میزان ۱۰۰تن جذب و 

توزیع شده است.
وی ادامه داد: از ابتدای اسفندماه تا کنون ۵۰۰تن 
تخم مرغ با قیمت هر کیلوگرم ۱۶هزار و ۹۰۰تومان 
و سهمیه روزانه ۷تن جذب و توزیع شده که با 
کاهش متقاضی، این مقدار به روزانه ۲تن کاهش 

یافته است.
معاون فرماندار فردیس با بیان اینکه دراسفندماه 
در  دولتی  قیمت  با  گرم  مرغ  ۲۷۵تن  حدود 
شهرستان  جذب و توزیع شده است؛ گفت: تا پایان 
سال توزیع مرغ گرم با قیمت ۲۰هزار و ۴۰۰تومان 
کاهش  برای  دارد.همچنین  ادامه  شهرستان  در 
ازدحام در صفوف مرغ ، ۵۵تن مرغ منجمد به 
که  گرفته شده  درنظر  عنوان سهمیه شهرستان 

۱۵تن جذب و مابقی نیز در حال جذب است.
وی میزان برنج تایلندی با قیمت دولتی سهمیه 
شهرستان را ۷۸تن اعلام کرد و افزود: از این میزان تا 
کنون ۵۰تن جذب شده و بقیه در حال جذب است. 
و  بازرسی  گشت  شد:  یادآور  همچنین  پرویزی 
نظارت ویژه بر اصناف شهرستان در ایام نوروز از 
طریق بازرسی فرمانداری، بسیج اصناف و برخی 

ادارات و نهادهای  ذی ربط انجام می شود.

عملکرد ضعیف حوزه نظارتی اصناف فردیس صدای معاون فرماندار را درآورد؛

برگزاری جلسه تنظیم بازار فردیس 
بدون حضور اتاق اصناف و اداره صمت!

گزارش

مریم آقانوری

  نویسنده

بهزاد پرویزی- معاون برنامه ریزی و هماهنگی امور عمرانی فرمانداری فردیس در حاشیه 
نشست ستاد تنظیم بازار این شهرستان، ضمن گلایه از عملکرد ضعیف اتاق اصناف و 
اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان فردیس، اظهار کرد: با توجه به وجود بیش از 
۲۲هزار واحدصنفی و اهمیت نظارت و مدیریت این واحدها به ویژه در ایام پایانی سال، 
عملکرد اداره صمت و اتاق اصناف قابل قبول نبوده وبه همین دلیل نشست کمیسیون 

نظارت شهرستان، بدون حضور اداره صمت و اتاق اصناف برگزار شد.
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

آلبوم پرتره ای در جاز Portrait in Jazz اثری از بیل ایوانز Bill Evans آهنگساز و 
پیانیست تکرارنشدنی است. او متولد سال ۱۹۲۹ در خانواده ای ولزی-اسلاو است و 
از سال ۱۹۵۰ وارد دنیای موسیقی شده است. او یکی از پرافتخارترین موسیقی دانان 
تمام تاریخ است که افتخارات و جوایز پرشماری کسب کرده است و نقشی بسیار 
مهم در جریان موسیقی قرن بیستم دارد. او در این آلبوم با سه نوازی مشهورش، 
Bill Evans Trio به اجرا پرداخته است. خود او به مانند همیشه نوازنده پیانو 
 Paul Motian نوازندگی بیس و پل موتیان Scott LaFaro است و اسکات لافارو
نوازندگی درامز را بر عهده دارد. کل آلبوم پرتره ای از جاز تنها در یک روز )۲۸ دسامبر 
۱۹۵۹( ضبط شد. این آلبوم هشت ماه پس از همکاری موفق بیل ایوانز با مایلز 
دیویس Miles Davis در آلبوم تحسین شده و موفق Kind of Blue ضبط و منتشر 
شد و بدل به نقطه عطف دیگری در تاریخ موسیقی شد که نقش مهمی در تغییر 
مسیر جاز مدرن شد. این آهنگساز همواره معتقد بود که موسیقی جاز، جولانگاه 
ابداعات و خلاقیت ها است و تلاش می کرد تا حس را به صورت بداهه در آثارش 
جاری کند و آلبوم Portrait in Jazz نمونه فوق العاده ای از این تلاش است. او 
با نگاهی زیبایی شناسانه تلاش کرده است تا با موسیقی بی کلام خلاقانه خود، 
جلوه ای از آن چه در ذهنش جاری است را با زبان روحش که موسیقی جاز است 

به مخاطبانش بنمایاند.

Portrait in Jazz
::    بیل ایوانز   ::  

خلاصه داستان: داستان این فیلم در دهه ی هفتاد میلادی در شهر نیویورک در جریان 
می باشد و درباره  مردان گانگستری می باشد که بعد از این که در یک حادثه به زندان 
می افتند ، اکنون همسرانشان تصمیم می گیرند تا وارد عرصه شوند و راه آنها را در 
پیش بگیرند و... در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli - جیمز 
براردینِلی، آمده است:  فیلم »آشپزخانه« یک تلاش ناموزون و عبث برای روایت 
داستانی گانگستری است که در آن سه زن شخصیت های اصلی فیلم اند. این فیلم 
که بر اساس کامیک های دی سی با نامی مشابه است، شبیه به قسمت های منتخب 
یک حماسه  بسیار پیچیده تر و عمیق تر است. وقتی که این همه خط داستانی و 
خرده پیرنگ های مرتبط با آن ها به همراه این تعداد از شخصیت را در مدت زمانی 
۱۰۰دقیقه ای در کنار یکدیگر قرار بدهید مشخص است که هیچ کدام زمان کافی برای 
پرداخت نخواهند داشت و بسیاری از آن ها ناقص باقی خواهند ماند. نتیجه ی نهایی 

شبیه چیزی است که به نظر می رسد باید خیلی طولانی تر از این می شد.
اینکه  از  را پس  »بیزینس«  که  یعنی ۳زنی   - اثر  این  مرکزی  داستانی  بن مایه  
شوهرهایشان دیگر در دسترس نیستند به چنگ می آورند و مدیریت می کنند - ما را به 
یاد یکی از فیلم های سایه گذشته یعنی »بیوگان« )Widows( می اندازد. درست مانند 
همان اثر این فیلم نیز به ما نشان می دهد که زنان می توانند به اندازه ی نقش های 

متضاد مذکر خود قوی، توانا و بی رحم باشند.

The Kitchen - آشپزخانه
::   آندریا برلوف    ::

کتاب حقایق ناگفته نوشته کامالا هریس، اولین معاون زن رئیس جمهور آمریکا 
است. در این کتاب با زندگی او، فعالیت هایش و همچنین دیدگاه های او درباره 
عدالت، سیاست و رهبری آشنا می شوید و درس های الهام بخشی از زندگی او 
فرامی گیرید. کامالا هریس در این اثر از زندگی خود، زندگی که از دوران کودکی 
تا به امروز پشت سر گذاشته است، می گوید. این کتاب بخشی از خاطرات و 
فعالیت های او را به عنوان زنی که همیشه دغدغه عدالت طلبی داشته است، 
بیان می کند. پدر و مادر او در دوران کودکی اش از یکدیگر جدا شدند و وقتی او 
برای دیدن پدرش به منزل او می رفت، به خاطر سیاهپوست بودن اجازه نداشت 
با بچه های دیگر بازی کند. همین مسائل باعث شد تا او به یکی از مدافعان و 
دغدغه مندان عدالت تبدیل شود. در انتخابات آمریکا از باراک اوباما و جو بایدن 
حمایت کرد و قرار است به زودی فعالیتش را به عنوان معاون رئیس جمهور 
آمریکا آغاز کند. خود هریس در مقدمه کتاب حقایق ناگفته اینطور گفته است: 
»این کتاب داستان خانواده من است. داستان کودکی ام. داستان زندگی ای که از 
کودکی تا به امروز برای خود ساختم. در این کتاب با خانواده و دوستانم، همکاران 
و اعضای تیمم آشنا خواهید شد. امیدوارم شما هم به اندازه من آنان را گرامی 
بدارید و حین خواندن این کتاب بفهمید که ممکن نبود به تنهایی بتوانم به 

هیچ یک از این دستاوردها برسم و از این پس هم ممکن نخواهد بود.«

حقایق ناگفته- کامالا هریس
::  ترجمه: پگاه فرهنگ مهر- سیدحسن رضوی  ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »فریدون مشیری«فرهنگی
 - شاعر فقید معاصر - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

معاون سیما از پخش سریال های »نون خ ۳«، »همبازی«، 
»لوتی« و »نوروز رنگی« از شبکه های یک، دو، سه و پنج 
و پخش بیش از ۱۴۴ فیلم سینمایی، ١٤٠٠ مستند و ٢٠ 

مجموعه پویانمایی در ایام نوروز از تلویزیون خبر داد.
حمید شاه آبادی در نشست خبری اعلام ویژه برنامه های 
نوروزی درباره سریال های نوروزی سال آینده اظهار کرد: در 
نوروز ۱۴۰۰ با چند سریال جذاب همراه مخاطبان هستیم؛ 
شبکه  بازی«،  »هم  دو  شبکه  خ ۳«،  »نون.  یک  شبکه 
سه »لوتی« و شبکه پنج »نوروز رنگی« را در نوروز پخش 
می کنند. وی افزود: شبکه نسیم هم »خندوانه« و برنامه 
»دست انداز« و چند برنامه دیگر را پخش می کند. شبکه 
امید »تخته سیاه« و شبکه دو هم »کلبه عموپورنگ« را 
روی آنتن می برند. دو قسمت پایانی »پایتخت ۶« هم در 

روزهای پایانی سال پخش می شود.
»شکرستان« نوروز پخش می شود

معاون سیما درباره پخش فیلم های سینمایی در نوروز هم 
گفت: در بخش سینمایی ۱۰۴ فیلم پخش خواهد شد که 
مردم ۲۳ اثر سینمایی داخلی را تماشا خواهند کرد. برای 
قشر کودک و نوجوان هم ۸۵ اثر سینمایی پخش می شود. 
همچنین در حوزه پویانمایی، ۲۰ مجموعه با ۳۲۰ قسمت 
همچون »شکرستان« و با استفاده از ظرفیت کار عروسکی 

پخش می شود.
برنامه های تحویل سال مشخص شدند

شاه آبادی درباره برنامه های تحویل سال تلویزیون هم گفت: 
شبکه یک برنامه »فرمول یک«، شبکه دو »صبح فروردین«، 
شبکه سه ویژه برنامه »عصرجدید« و شبکه پنج »نوروزترین 

نوروز« را برای سال تحویل روی آنتن می برند.
آخرین وضعیت سریال های سلمان فارسی 

و حضرت موسی)ع(
او درباره سریال های »الف ویژه« تلویزیون اظهار کرد: سریال 
»سلمان فارسی« با جدیتی که از آقای میرباقری دیده ایم، 

طبق زمان بندی که برای آن تعیین شده است، پیش می رود. 
این مجموعه در سال ۱۴۰۵ روی آنتن می رود و عوامل آن 
الان در شاهرود هستند. سریال »حضرت موسی)ع(« هم 
در مرحله بازنویسی فیلمنامه است. این برای سومین بار 
است که فیلمنامه این مجموعه بازنویسی می شود. فعلًا 
زمان دقیق شروع تصویربرداری آن را نمی توانم بگویم؛ چون 

پیش تولید را آغاز نکرده است.
چرا »پایتخت ۷« نوروز ۱۴۰۰ ساخته نشد؟

معاون سیما درباره احتمال ساخت ادامه سریال تلویزیونی 
»پایتخت« گفت: تصمیم ما برای ساخت »پایتخت ۷« 
جدی است؛ صحبت ها انجام شده و ما فقط به خاطر اینکه 
عجله ای نشود و فیلمنامه به درستی نوشته شود، »پایتخت 
۷« را برای نوروز ۱۴۰۰ نداشتیم؛ چراکه برای ما محتوا و 

فیلمنامه بسیار مهم است.
سیاست تلویزیون در قبال ممنوع التصویرها

او درباره بازگشت بازیگران ممنوع التصویر به تلویزیون و 
اخطار ساترا به روبیکا در پی انتشار کلیپ هنجارشکنانه 
گفت: نگاه ما کریمانه و همدلانه است و از هر خطا و 
اشتباهی یک نقطه نمی سازیم؛ هرچقدر چهره های هنری 
همراه تر با سیاست های ما باشند، ما حضورشان را در رسانه 
ملی سرمایه می دانیم. بنابراین نگاه صفر و صدی نخواهیم 
داشت. درباره اخطار ساترا به روبیکا هم باید بگویم، همه 
دستگاه های صوت و تصویر فراگیر باید قاعده و دستورالعمل 

ساترا را رعایت کنند.
مجری خطا کند، از آنتن محروم می شود

معاون سیما همچنین درباره حذف مجری برخی برنامه ها 
گفت: ما نمی توانیم روی خطای آنتن بی تفاوت باشیم؛ 
وقتی مجری خطا کند، پس از آنتن محروم می شود. حرف 
اصلی ما این است که مجری در لحظه باید رفتار مناسب 

از خود نشان دهد.
پخش »دورهمی« از عید فطر

برنامه  جدید  سری  پخش  و  تولید  درباره  آبادی  شاه 
»دورهمی« نیز عنوان کرد: سری جدید »دورهمی« را از عید 
فطر روی آنتن خواهیم برد و روی محتوای آن کار می کنیم 

تا با تغییرات جدید پخش شود.
احتمال تغییر مدیران شبکه های تلویزیونی

شبکه های  مدیران  تغییر  احتمال  درباره  همچنین  او 
تلویزیونی مطرح کرد: ممکن است تغییراتی قبل یا بعد از 
انتخابات رخ بدهد؛ اما دوستان ما همه حرفه ای و خوب 

هستند و تلاش می کنیم از دوستان جوان نیز بهره ببریم.
امیدواری برای برآورده کردن انتظارات توسط »خندوانه«

گفت:  »خندوانه«  هفتم  سری  پخش  درباره  آبادی  شاه 
قضاوت درباره فصل جدید »خندوانه« با پخش دو قسمت 
ناعادلانه است و ما امیدواریم آنچه را که از شبکه خواسته 
ایم، برآورده کند؛ چراکه این خواسته ها مورد تایید گروه 

برنامه ساز نیز بوده است.
سرنوشت مبهم »سرزمین کهن«

وی درباره سرنوشت پخش سریال »سرزمین کهن« توضیح 
تا  می کنیم  رایزنی  کهن« همچنان  »سرزمین  برای  داد: 
محتوای آن دچار شائبه نباشد. اصلاحاتی انجام دادیم و 
منتظر تایید هستیم. این اثر، کاری بسیار ارزشمند است و 

اگر بخواهیم امروز آن را تولید کنیم، نمی توانیم.

پخش ۴ سریال نوروزی قطعی شد
قاب جادو جهان سینما

»آواتار« تاج را از ابرقهرمانان پس می گیرد 
این  در چین  »آواتار«  مجدد  اکران  با 
»انتقام  از  عبور  با  دیگر  بار  فیلم 
جدول  صدر  در  بازی«  آخر  جویان: 
پرفروش ترین های تاریخ سینما قرار 

خواهد گرفت.

اسکار سینمای فرانسه برای »خداحافظ احمق ها«
به  احمق ها«  »خداحافظ  سیاه  کمدی 

کارگردانی »آلبرت دوپونته« با کسب هفت 
جایزه از جمله بهترین فیلم و کارگردانی، 
فیلم  آکادمی  سالانه  جوایز  بزرگ  برنده 

فرانسه )سزار( شد.

دعوت از ۸ فیلم ایرانی به جشنواره هنگ کنگ 
»جنایت بی دقت« به کارگردانی شهرام مکری، »منطقه پایانی« 
به کارگردانی بردیا یادگاری و احسان میرحسینی، »خط فرضی« 
به کارگردانی فرنوش صمدی، »مجبوریم« به 
کارگردانی رضا درمیشیان، »رادیولوژی یک 
فیروزه خسروانی، »دشت  پرتره« ساخته 
بهرامی،  احمد  کارگردانی  به  خاموش« 
»پسر-مادر« از مهناز محمدی و همچنین 
آخرین  »پنهان«  هجده دقیقه ای  کوتاه  فیلم 
ساخته جعفر پناهی در بخش سینمای جهان چهل وپنجمین 

جشنواره فیلم هنگ کنگ حضور خواهد داشت.

»جنایت  بی دقت« به هنگ کنگ می رود
»جنایت بی دقت« به کارگردانی شهرام مکری 

در بخش سینمای جهان چهل وپنجمین 
جشنواره فیلم هنگ کنگ حضور خواهد 
فیلمسازان  از  دیگر  فیلم  هفت  داشت. 

نمایش  به  جشنواره  این  در  هم  ایرانی 
گذاشته می شود.
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمود بقال زاده«

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

آقای امین نصیری به وکالت از طرف مالک خانم فرزانه سلمانی میمونه ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین که در آن ساختمان احداث شده به مساحت 5١٤/83 متر مربع به 
شماره ۹۳۹ فرعی از ۱۳ اصلی مفروز از پلاک ۷۱۱ و ۷۰۹ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد 
ثبت ۸۷۷۰۸ صفحه ۲۷۸جلد ۵۰ املاک به نام غلامرضا سلملنی میمونه ثبت و صادر گردیده و برابر سند قطعی ۹۵۱۸۳ مورخ 
9٤/١٢/8 دفتر خانه ۴۳۴ تهران به متقاضی منتقل شده که به علت اسباب کشی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت 
المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا 
چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به 
مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه 
ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/8٢5ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

مورخ   ۲۵۷۴۶ شماره  وکالتنامه  برابر  وکالتا  صید  اکبر  علی  سید  آقای 
١399/9/١٢دفتر ۵۹ کیش از طرف آقای سید محسن صید ضمن تسلیم دو برگ 
استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یکدستگاه آپارتمان واقع در طبقه دوم به مساحت 89/75 متر مربع 
قطعه ۴ تفکیکی به شماره ۵۹۵۴۳ فرعی از ۱۷۰ اصلی مفروز از پلاک ۲۳۸۲۲ 
فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی 
۸۱۳۱۷۵ مورد ثبت الکترونیک ۱۳۹۶۲۰۳۳۱۰۱۱۰۳۱۸۶۹ بنام مشارالیه صادر شده 
به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده 
است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود 
و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت 
ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق 
مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و 
یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد.99/8٢7ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج 
از طرف حسین رضا نوری شاد

آقای جواد راد ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است که سند مالکیت ششدانگ سه دانگ مشاع از ششدانگ 
به مساحت ٢68/٢١ متر مربع قطعه ۳۴۳ تفکیکی به شماره ۲۰۴۹ 
فرعی از ۱۵۳ اصلی مفروز از پلاک ۱۱۹۹ فرعی از اصلی مذکور واقع 
در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۶۱۴۵۲۵ صفحه ۱۰۱ 
جلد ۱۵۳۵ املاک به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت 
گم شدن پوشه مدارک مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت 
المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 
۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی 
مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک 
مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل 
گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و 
یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق 

مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/8٢8ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج 
 از طرف مسلم مرزآرا

خانم صدیقه پایکاری ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده 
از  مشاع  دانگ  سه  ششدانگ  مالکیت  سند  که  است  نموده  اعلام 
ششدانگ به مساحت ٢68/٢١ متر مربع قطعه ۳۴۳ تفکیکی به شماره 
۲۰۴۹ فرعی از ۱۵۳ اصلی مفروز از پلاک ۱۱۹۹ فرعی از اصلی مذکور واقع 
در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۶۱۴۵۲۵ صفحه ۱۰۳ جلد 
۱۵۳۵ املاک به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت گم شدن 
پوشه مدارک مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده 
است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه 
قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود 
سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از 
تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است 
چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض 
اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی 

تسلیم خواهد شد. 99/8٢9ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج 
 از طرف مسلم مرزآرا

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیتآگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای عباس قیومی خزانق ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت 598/5 مترمربع قطعه ۴۴ تفکیکی بشماره پلاک ۳۶۶۸ فرعی از ۱۵۱ 
اصلی واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۱۶۶۱۹۷ صفحه۳۲۵دفتر ۹۰۳ بنام متقاضی ثبت 
و سند بشماره چاپی ۱۳۶۲۸۸ صادر و تسلیم شد که سند مالكيت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است 
لذا تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و 
یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 
اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/8٢6ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

قدمت و پایداری و تأثیرگذاری تیمی که با عشق 
و علاقه 6 -7 نفر از بزرگان رسانه های ورزشی به دور 
از جناح بندی ها ٢3سال پیش شکل گرفت، آنچنان 
عمیق و پابرجاست که همچنان این درخت هر روز 
پابرجا تر و استوارتر می شود و سایه سار این درخت 
تنومند بر گستره فرهنگ و ورزش در لوای قلم و 

ورزش بیش از پیش نمایان است.
٢3سال پیش تعدادی از رسانه ای ها با نیت و توسل 
به امام هشتم بنیان و شالوده جمعی را بنا نهادند که 
هدفش فقط فوتبال نبود بلکه دورهم بودن و دسته 
بر امور فرهنگی و  جمعی و گروهی تأثیرگذاشتن 
کارهای خیرخواهانه کردن و شنیدن صدای همدیگر از 
جمله اهداف این تیم بود. آن روزها هنوز بسیاری از ما 
که اکنون یا پدربزرگ شده ایم و یا در آستانه پدربزرگ 
شدنیم، خود جوانکی بودیم که دنبال یک فضای آرام 
می گشتیم تا دوساعت در هفته جدا از هیاهوی کار 
و نوشتن و مشکلات روزانه با هم باشیم و آن چه 
می نویسیم در عمل هم لمس کنیم و البته به همدیگر 
کمک کنیم تا مشکلاتی اگر هست با کمک و هم فکری 
هم از سر راه برداریم. از یکدیگر چیزی یاد بگیریم نه 
اینکه بر سر یک مسابقه و نرفتن به زمین و من و تو 

کردن شالوده تیم را زیرسؤال ببریم.
اخلاق و احترام به بزرگتر حرف اول قلم ورزش بوده 
و هست و علت پایداری تیم فوتبال خبرنگاران و 

عکاسان ورزشی ایران با نام قلم ورزش همین پایبندی 
به اصول و اخلاق و حفظ حرمت ها بوده است.

در جام تخت  بازیکنی که  آقا مودت  زنده یاد علی 
جمشید بازی کرده بود و در کیهان ورزشی نویسندگی 
یکی از بنیان گذاران این تیم بود و در کنارش حاج 
حجت  موسوی-  فریدون  سید  میرزاییان-   احمد 
اکبرآبادی-  محمدرضا نصرالله زاده- علی عابدی- علی 
علی  بردبار-  علی  موسوی-  مرتضی  سید  جوادی- 
رئیسی- کامبیز هوشمند- سیدرضا فیض آبادی و در 
ادامه دوستان دیگری هم اضافه شدند که اگر بخواهم 
نام ببرم شاید دوستانی از قلم بیفتند ولی عکس 
فعلی گویای سیمای زیبای همه دوستانی است که 

همراه تیم هستند.
اما جالبه که این تیم هیچ گاه به هیچکدام از افرادش 
نگفته که شما به دلیل فلان مسأله قطع همکاری 
کنید و هرگز هم درها را به روی کسی نبسته و هرکدام 
از بچه های رسانه ای که دوست داشته باشند و بتوانند 
خود را در چارچوب این مجموعه قرار بدهند درهای 
ورودی باز است و مدیریت بارها گفته که اولویت با 
رسانه ای ها است و البته در کنار رعایت اخلاق و ادب 
و نکوداشت بزرگان. همانطور که گفتیم ستون اصلی 
این مجموعه زنده یاد علی آقا مودت چندسال پیش به 
دیار حق شتافت و همچنین زنده یاد منوچهر واحدی 
و زنده یاد مهدی نفر هم ناباورانه از جمع ما رفتند و 
البته مرحوم حسین معتمدی که در سفر خانه خدا 
همراه ما بود و بعد از آن سفر او نیز به رحمت خدا 
رفت. )روحشان شاد با صلواتی بر محمد و آل محمد(.

مسیرش  همچنان  جوشان  و  زلال  رودخانه  این 
را می پیماید و امسال با وجود شرایط دشوار کرونا 
تمرینات منظم نبود ولی جشن پایان سال در روزهای 
در  ٢٢اسفندماه  روزجمعه-  چهاردهم  قرن  پایان 
مجموعه فرهنگی ورزشی پیام برگزار شد تا دوستان با 

دعای خیر و سلامتی برای یکدیگر و برای همه مردم 
خوبمان به استقبال سال نو بروند.

دکتر احمدی- معاون وزیر ورزش و جوانان هم از 
همین مجموعه است که مثل سایر اعضاء در مراسم 
پایان سال حضور داشت و ایشان نیز از اولین های 

قلم ورزش است .
الهی که جوان های تیم سالم و تندرست باشند و سایه 

بزرگان مستدام.
جشن  که  مبارک باد  هم  فرهنگ  آقا  علی  تولد 
و  شد  گرفته  برایش  جمعه  مراسم  در  مختصری 
خداقوت به حاج احمد میرزاییان که باید یک تیم 
3٠نفره را با سلایق مختلف دور هم نگه دارد و آن ها 
که کار اجرایی کرده اند، می دانند چه کار سختی است 
تیم داری آن هم در حالی که جوان ١8ساله یک جور 
انتظار دارد و بزرگان بالای 5٠ و 6٠سال هم یک جور.

خداقوت به اکبرآقا خانزاد و علی آقا نایینی بزرگان 
همیشه حاضر در کنار تیم و درود به دکتر عباسی- 
مدیر مجموعه فرهنگی ورزشی پیام که چند سالی 
است تمرینات تیم قلم ورزش در این مجموعه زیبا 
برگزار می شود و مدیر روابط عمومی جوان مجموعه 

جناب سید دلبری بزرگوار.

به روایت »گوهر مراد« و »داریوش مهرجویی«، مش 
حسن، گاوی داشت شیرده که رفاقتی دیرینه با آن 
داشت. این گاو دوست داشتنی، مورد توجه و علاقه 
اهالی ده بود. در واقع گاو ده بود که مش حسن با 
جان و دل از آن مراقبت می کرد. صبح ها و غروب 
ها، اهالی در مقابل آغل گاو مش حسن صف می 
کشیدند تا سهم رایگان شیر خود را از مش حسن 
دریافت کنند. گاو شیرده، نعمت و ثروت ده  و مردم 
بود. آوازه گاو مش حسن و شیرش، در همه جا پیچیده بود و بسیاری از مالداران 
همسایه و بیگانه، با  قیمت گزاف، خواهان خرید گاو بودند، اما مش حسن، دوست 
و اهالی، نعمت خود را نمی فروختند. از همین رو بیگانه ها و سوداگران داخلی به 
دفعات، سعی کردند  که گاو را سرقت کنند، ولی بیداری و هوشیاری مش حسن و 
اهالی، مانع این اتفاق شوم شد. از زمانی که مش حسن بیمار و به بستر دوخته شد، 
کارش شد، ذکر و دعا و رسیدگی به گاو و دوشیدن شیر آن به گردن ربابه، همسر 
مش حسن افتاد، اما از بد روزگار، او هم بیمار و چند روز بعد همراه جناب عزرائیل 
به آسمان ها کوچ کرد. از آن روز به بعد، گاو در آغل و مش حسن در اتاق ماندند. در 
اثر مماشات، ترفند و اصرار، مراقبت و شیردوشی گاو به دست »هیبت خان« افتاد. او 
تا چند روز مانند ایام قدیم، مردم را در شیر گاو سهیم کرد، اما به مرور به بهانه های 
مختلف، اهدای شیر را قطع نمود. نزدیکان دریافته بودند که هیبت، بخش اعظم شیر 
را قاچاقی به پیله و رها می فروشد و به بخش دیگر آب قاطی کرده و در ده به فروش 
می رساند. این همه، از مش حسن، پنهان داشته می شد تا آنکه گاو هم بیمار و شیر 
آن خشک شد. اهالی بسیار اندوهناک شدند. عده ای می گفتند، بیماری و خشک 
شدن شیر گاو به دلیل نادرستی های هیبت و کارهایش و خساست او در دادن 
علوفه و سوءاستفاده از گاو بوده است. هر قدر هم مش اسلام و دیگران می گفتند، 
به گوش هیبت فرو نمی رفت. تا آنکه یک روز، دیگر صدای گاو از آغل نیامد و اهالی 
با رویت آنجا فهمیدند که گاو زنده نیست. هیچ کس شجاعت دادن این خبر را به 
مش حسن نداشت تا سرانجام بی قراری و سماجت و پافشاری مش حسن، باعث 
شد تا به او بگویند، گاوش فرارکرده است، اما او باور نکرد و در فراق گاوش ناله ها 
کرد و ضجه ها زد. مدت ها است که صدایی از آغل نمی آید، اما از اتاق مش حسن، 
صدای گاو بیمار و رنجور به گوش می رسد. سال جدید، سال گاو است، آیا کسی می 
تواند حقیقت را به مش حسن بگوید. بگوید که از ما بهتران چه بر سر نعمت و ثروت 

ده و اهالی آن آورده اند!؟

گاو مش حسن در سال گاو!آخرین دورهمی قرن چهاردهم قلم ورزش
یادداشتشیرین قلم

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

جبار آذین

  نویسنده و منتقد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »پرویز ابوطالب«ورزشی

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

پیروزی لیکرز با درخشش جیمز و کوزما
تیم لس آنجلس لیکرز در سی وششمین بازی خود از فصل جاری لیگ 

اتحادیه ملی بسکتبال آمریکا، صبح دیروز میزبان ایندیانا پیسرز بود و 
موفق شد با اختلاف 5امتیاز و درخشش کایل کوزما، میهمان خود 

را شکست دهد. کوزما در این بازی ٢٤امتیاز و ١3ریباند و لبران 
جیمز ١8امتیاز و ١٠پاس گل دیگر برای لیکرز داشتند.

ایتالیا میزبان لیگ ملت های والیبال سال ۲۰۲۱ شد 
فدراسیون جهانی والیبال اعلام کرد: شهر ریمینی ایتالیا میزبان لیگ ملت های 

والیبال زنان و مردان سال٢٠٢١ خواهد بود. FIVB تاکید کرد: لیگ ملت ها به 
شکل متمرکز برگزار می شود تا ورزشکاران با خیال آسوده در این رقابت ها 

شرکت کنند و از سوی دیگر، مسابقات والیبال با کیفیتی مناسب برای 
میلیون ها هوادار درسراسر جهان به نمایش درآید.

روز خوش ایران با حضور گنج زاده در فینال
دومین روز از اولین مرحله لیگ جهانی کاراته وان در سال ٢٠٢١، 

دیروز در استانبول ترکیه پیگیری شد و سجاد گنج زاده در 
روز درخشان نمایندگان ایران و پس از حضور رزیتا علیپور 

و ذبیح الله پورشیب سومین فینالیست کاراته ایران لقب 
گرفت.

زکریا، مربی تیم ملی جودو جوانان شد 
بنا به پیشنهاد محمدرضا حاج یوسف زاده- سرمربی تیم جودو جوانان 

و همچنین  ملی  تیم های  مدیر سازمان  کریمی-  تأیید مصطفی  و 
آرش میراسماعیلی- رئیس فدراسیون، محسن زکریا به عنوان مربی 

تیم ملی جوانان منصوب گردید. مقرر گردید که زکریا بر تمرینات 
محمد محمدی بریمانلو، در اردوی تیم ملی نظارت داشته باشد.

آغاز اردوی تیم ملی جودو برای حضور در قهرمانی آسیا
جودوکاران جوان برای حضور در رقابت های قهرمانی آسیا به اردو رفتند. رقابت های 

قهرمانی آسیا جودو، فروردین ماه ١٤٠٠ به میزبانی بیشکک قرقیزستان، برگزار 
می گردد و به همین منظور تیم ملی ایران برای حضوری قدرتمندتر در 

این پیکارها، تمرینات خود را زیرنظر محمدرضا حاج یوسف زاده سرمربی 
تیم ملی جوانان آغاز کرد.

اسپینوز: کاراته ایران مورد احترام ماست 
وان  کاراته  رقابت های  درحاشیه  کاراته  فدراسیون  رئیس  طباطبایی-  سیدحسن 

استانبول٢٠٢١ با اسپینوز رئیس فدراسیون جهانی کاراته دیدار و گفت وگو کرد.
دراین دیدار اسپینوز از کاراته ایران به عنوان یکی از قدرت های جهانی یادکرد و 

گفت:به کاراته ایران علاقه دارم و این تیم باتوجه به قدرت و موفقیت هایی 
که کسب کرده،مورد احترام بنده و فدراسیون جهانی کاراته است.

سقوط سیچوآن به رتبه هشتم CBA در روز کم فروغ حدادی
روزگذشته، تیم بسکتبال سیچوآن در جریان چهل وسومین بازی خود از رقابت های 

لیگ حرفه ای بسکتبال چین )CBA(، با نتیجه۱۱۸ - ۸۹مقابل شاندونگ 
هیروز شکست خورد.یاران حدادی با قبول این شکست بیشتمین باخت 

خود در این فصل را تجربه کردند تا با ۲۳برد و ۲۰باخت، از رتبه هفتم به 
رتبه هشتم جدول رده بندی این مسابقات سقوط کنند.

کناره گیری سمیرا زرگری از هدایت تیم ملی اسکی زنان
سمیرا زرگری- سرمربی تیم اسکی زنان ایران از تیم ملی جدا شد. او که 

چندی پیش به  دلیل ممنوع الخروجی نتوانست در مسابقات قهرمانی 
جهان ایتالیا تیم ملی را همراهی کند، اکنون هم می گوید »توسط 

برخی افراد حاضر در اسکی مورد بی احترامی قرار گرفته« و برای 
سلامتی اش تصمیم گرفته مدتی از فضای اسکی دور شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

در دیدار نخست سی چهارمین دوره مسابقات لیگ برتر 
حاج  سردار  یادواره  کشور،  باشگاه های  قهرمانی  والیبال 
در نخستین  ارومیه که  تیم شهرداری  قاسم سلیمانی، 
فولاد  مقابل  روز جمعه  والیبال،  برتر  لیگ  فینال  دیدار 
سیرجان ایرانیان در دیداری جذاب و تماشایی، به برتری 
دست یافت، در دیدار دوم فینال امروز به مصاف فولاد 

سیرجان خواهد رفت.
تیم های شهرداری ارومیه و فولاد سیرجان در بازی نیمه 
نهایی به ترتیب با شکست تیم های هراز آمل و سپاهان جواز 

حضور در فینال را کسب کرده بودند و در دیدار نخست مرحله 
فینال لیگ برتر والیبال، جدالی کم سابقه و تماشایی را به 

نمایش گذاشتند.
تیم های شهرداری ارومیه و فولاد سیرجان ایرانیان در سالن 
فدراسیون والیبال تهران و در نخستین بازی فینال به دیدار 
هم رفتند که در پایان تیم شهرداری ارومیه در یک بازی 
نزدیک با نتیجه ۳ بر ۲ برابر حریف خود به پیروزی رسیده و 

توانست گام بلندی برای قهرمانی بردارد.
قضاوت دیدار اول فینال لیگ برتر را محمد شاهمیری با 

کمک امید فولادی وند بر عهده داشتند.

محمدرضا تندروان: باید بازیکنانم را متقاعد کنم که دارند در 
فینال بازی می کنند

محمدرضا تندروان پس از شکست در مقابل خبرنگاران در 
خصوص ارزیابی خود از بازی اول مقابل شهرداری ارومیه 
در فینال مسابقات لیگ برتر والیبال گفت: یک بازی جان دار 
و زیبا را شاهد بودیم، هیچکدام از تیم ها پا پس نکشیدند. 
فکر می کنم تمام اهالی والیبال را راضی کرد جز تیم خودمان 
که از نتیجه راضی نبودیم. ضمن اینکه باید یک مقدار روی 
بازیکنانم کار کنم و آنها را متقاعد کنم که دارند در فینال بازی 

می کنند. البته خودشان هم این موضوع را خوب می دانند.
از پیروزی ۲۵-۱۹ در ست اول،  او افزود: فکر می کنم بعد 
تمرکز بازیکنانم بهم ریخت. چون ما سه بازی قبلی را ۰-۳ 
برده بودیم، شاید فکر می کردند که این بازی هم قرار است 
این گونه باشد. در ست چهارم علیرغم اینکه از نظر روحی 
بهم ریخته بودیم، توانستیم به بازی برگردیم. اما دوباره این 
اتفاق در ست پنجم وقتی ۶-۱ جلو بودیم برای ما تکرار شد و 
بچه ها فکر می کردند بازی تمام شده است. باید در یکی دو 

روز آینده فیلم بازی را ببینیم تا درباره آنالیز فنی و روحی 
روانی بیشتر صحبت کنیم.

بعد از یک بازی سنگین همراه با باخت، ریکاوری خواهیم 
داشت تا انشاالله برای بازی پس فردا آماده شویم و بتوانیم 

یک بازی تماشاگرپسند دیگر همراه با برد داشته باشیم.

پیمان اکبری: خود را برای بازی بعد آماده می کنیم/ باید از 
فرصت هایمان استفاده کنیم

پیروزی  از  پس  ارومیه  شهرداری  سرمربی  اکبری  پیمان 
سه بر دو مقابل فولاد سیرجان در اولین بازی فینال لیگ 
برتر والیبال در مقابل خبرنگاران اظهار کرد: فولاد سیرجان 
تیم خوبی است و از اول فصل هم نتایج خوبی گرفتند. 
می دانستم بازی سختی مقابل این تیم خواهیم داشت و 

خودمان را برای هر شرایطی آماده کرده بودیم.
از  باید  که  است  این  دارد  وجود  که  نکته ای  افزود:  وی 
فرصت هایمان بهتر استفاده کنیم تا کار برایمان سخت نشود. 
شاید اگر زودتر از موقعیت هایمان استفاده می کردیم راحت تر 

برنده می شدیم.
سرمربی شهرداری ارومیه در ادامه گفت: در ست پنجم ۵-۴ 
پوئن عقب بودیم اما بچه ها فکر نکردند که بازی تمام شده 
است. دوباره تلاش کردند، نتیجه را به شرایط مساوی رساندند 
و برنده شدند. در مجموع از بازیکنانم راضی هستم. تمام 
تلاش خود را کردند. این بازی برای ما تمام شده، و خودمان 

را برای بازی بعدی آماده می کنیم.

نتایج ست شماری دیدار اول فینال: 

ست نخست: ۲۵ بر ۱۹ به سود فولاد سیرجان
ست دوم: ۲۵ بر ۱۸ به سود شهرداری ارومیه

ست سوم: ۲۵ بر ۲۱ به سود شهرداری ارومیه
ست چهارم: ۲۵ بر ۲۲ به سود فولاد سیرجان

ست پنجم: ۱۵ بر ۱۳ به سود شهرداری ارومیه 
دیدار دوم فینال لیگ برتر والیبال، امروز یکشنبه ۲۴ اسفند 

ساعت ۱۶ در سالن فدراسیون برگزار خواهد شد.
اما در شرایطی که شاگردان پیمان اکبری در شهرداری ارومیه 
پیروز این دیدار شوند، کار تمام خواهد شد و تکلیف قهرمان 
مسابقات لیگ برتر والیبال  همین امروز مشخص خواهد شد 
اما در صورت پیروزی شاگردان تندروان در فولاد سیرجان در 
این مسابقه حساس، سرنوشت قهرمان این دوره از رقابت ها، 

به دیدار سوم کشیده خواهد شد.
دیدار سوم در صورت برگزاری در روز سه شنبه ۲۶ اسفند ماه 

برگزار خواهد شد.

مچ اندازی اکبری و تندروان در فینال دوم؛

قهرمانی شهرداری ارومیه یا بازگشت فولاد سیرجان؟!

توپ و تور

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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